
 

 Я, Хіміч Тетяна Олегівна ще навчаючись у школі мала за 

мету працювати в медичній сфері. У восьмому класі я стала відвідувати лекції у нашому університеті, 

ставши учнем Малої академії наук. Це допомогло мені визначитись з вибором майбутньої професії. У 

2023 році я закінчила Волинський  національний університет імені Лесі Українки, за спеціальністю 

“Фізична терапія, ерготерапія”. Навчання було насичене, сповнене цікавими заходами, практичними 

навичками, і під час проходження цих практик я вкотре переконалася, що не помилилася з вибором, 

адже фізичний терапевт це саме та професія в якій видно результат, тут ти відчуваєш себе потрібним 

людям. Саме позитивний результат надихає не зупинятися на досягнутому, прагнути до вивчення 

нових технік, розвиватися у цьому напрямку. Тому, зараз я працюю фізичним терапевтом у 

провідному закладі Волинської області, це КП “Медичний центр реабілітації УБД ЛМТГ”. Завдяки 

величезному вкладу у мій особистий розвиток усіх викладачів та практикуючих фахівців я маю змогу 

працювати за покликанням, допомагати людям та не зупинятися  на досягнутому! 
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